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ZAPISNIK 

 

Sa 4. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, dana 04.09.2023 godine s početkom u 19.00 sati. 

 

 Predsjednik općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni Općinski vijećnici: 

 

1. MARIJA ZELENČIĆ  

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4  NINO LONGIN 

5. ANTE GOBIN 

6. MARIN KOLEGA  

Odsutni vijećnici:  

 

Zdenko Longin, Duško Vidov i Marko Kolega 

 

Ostali prisutni: 

Pročelnica JUO  Nives Perin,  

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 6 vijećnika (od ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 1.8.2023. 

godine. 

2. Prijedlog Odluke  proglašenju pješačke staze – Javno prometne površine na kojima nije 

dopušten promet motornim vozilima (nastavak ulice Šetalište Otrić). 

3. VIJEĆNIČKA PITANJA   

 

 

 Predsjednica Općinskog vijeća:  Otvara se rasprava.  

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“- 6 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ - NITKO  

 

Konstatira se da je s 6 glasova „ZA“ i  0 glasova  „PROTIV“ prihvaćen u cijelosti Dnevni red.  

 

TOČKA 1. : Verifikacija  zapisnika sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali        

                 održane dana 1.08.2023. godine. 

 

Predsjednica općinskog vijeća: Da li ima primjedbi na zapisnik sa 3. sjednice općinskog vijeća 

održane dana 1.08.2023.? Otvara raspravu.  
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ daje na glasovanje . Tko je za to da se verificira Zapisnik 3. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kali  održane dana 1.08.2023 godine ? 

 

„ZA“ 6  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je  s 6 glasova „ZA“ i 0 glasova  PROTIV i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran  

je zapisnik sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 1.08.2023 godine.  

 

TOČKA  3.  Prijedlog Odluke  proglašenju pješačke staze – Javno prometne površine na kojima 

nije dopušten promet motornim vozilima (nastavak ulice Šetalište Otrić).  

 

Nives Perin: Uvodno obrazlaže  prijedloga Odluke  proglašenju pješačke staze – Javno prometne 

površine na kojima nije dopušten promet motornim vozilima ( nastavak ulice Šetalište Otrić). 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu.  

 

ANTE GOBIN: Ja ću glasati protiv ove Odluke, moje obrazloženje je kao i na prošloj sjednici.  

 

Tko je za to da se prihvati prijedlog Odluke  proglašenju pješačke staze – Javno prometne površine 

na kojima nije dopušten promet motornim vozilima (nastavak ulice Šetalište Otrić) ? 

 

„ZA“ 5“ VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 1 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 6 glasova „ ZA“, 0 „ SUZDRŽAN, 1 „ 

PROTIV“   donijet je prijedlog  o imenovanju ravnateljice  Narodne knjižnice Kali za  

četverogodišnje                                  razdoblje.  

 

TOČKA 3:  VIJEČNIĆKA PITANJA  

 

ANTE GOBIN: Najprije bi rekao da mi je žao što je vijeće, a načelnik nije prisutan na sjednici.  

Mene zanima što je sa katastarskom izmjerom što se je provodila u Kalima ?  

 

NIVES PERIN: S katastarskom izmjerom nema ništa novoga i dalje sve stoji. Cadcom je završio  

svoj posao, to su geometri i sada slijedi javni uvid. Moramo dobiti sudca to država određuje i sa 

njima mora biti katastar koji će pojedinačno zvati vlasnike terena. 

 

MARIJA ZELENČIĆ: Mislim da u Kalima na parkirnim mjestima gdje su zapisane registracije 

automobila (rezervirana parkirna mjesta) da treba što prije ukloniti pošto ta Odluka više nije važeća.  

 

Predsjednica vijeća odgovara da će na sljedećoj sjednici načelnik donijeti odgovor pisanim putem.  

 

Završeno u 19,52 sati. 

 

Zapisnik sastavila:  

Nives Perin 

Predsjednica Općinskog vijeća:  

Linda Kolega Babajko, prof. 


